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UNGAMI DIFICIL 

El que ara es vol solucionar és un mal que La Ro-
ca pateix dé fa força temps, massa temps. Un mal que 
té, per una altra part una cura molt concreta, però di-
fícil també dassolir. DificiI però estrictament necessària. 
Ens estem referint al problema del pia general, tantes 
vegades anomenat. Per què necessita La Roca un pia 
general? Dones perqué La Roca, com tot pöble, ha de 
preveure i prefixar com vol que sigui el seu futur, com 
vol crèixer i de quina manera es vol agrandir, on vol si-
tuar els seus equipaments esportius i les seves indús-
tries, on les seves zones verdes i on els altres equipa-
ments urbans. I aquests són problèmes que no adme-
ten demora; són problèmes sobre els que cal reflexionar-
hi i als que cal donar-li sol-lucions, no amb presses, 
però tampos amb retard. Fins ara La Roca es regeix, 
urbanísticament parlant, per unes normes subsidiàries 
municipals, unes normes prpvisionals que demanen la 
confecció d'un pia general més ampli, complert i omnia-
barcant. Un pia general sobre el que sortosament ja 
s'hi està treballant. El cami que cal recôrrer és un cami 
difícil, llarg i dur, però un cami que cal recórrer. La né-
cessitât d'un pia general està, dones, més que probada. 
El fet que s'estigui enllestin l'elaboració d'un pia gene-
ral ens ha, dones, d'agradar. Es un fet que hem de veure 
amb bons ulls. Però més enllà de tot això, és un fet que 
ens ha d Interessar a tots els ROQUERO LS. Perqué, com 
ja hem dit abans, un pia general suposa d'alguna manera 
un "projecte", una manera de concebre el pöble en el 
futur. I això ens interessa a tots. Per això mateix, quan 
aquests projecte sigui exposât al public, al pöble, hem 
d'analitzar-lo, comprendrel i aportar-hi millores i retocs. 

No entrebancs. No cal confondre els termes. S "ha de ca-
minar sempre endavant. Suggerir és ajudar a caminar. 
Per això s'ha de suggerir, per millorar un projecte. D'en-
trada, dones, ens hem de regraciar tots plegats del fet 
que s'estigui enllestint una tasca que calia enllestir sen-
se més demora; però endemés, quan sigui el moment, 
hem de contribuir a aquesta tasca. Però això ja arribará 
Ara, felieitem-nos pel fet que s'hagi començat aquest 
"cami difícil" 

QUE SIGUI PEL POBLE 

L'enrenou que hi ha aquests dies al carrer de 
l'Església amb motiu de l'asfaltat d'aquest carrer ha de-
parat una sopresa: s'han trobat unes pedres de moli. 
Sorpresa fins a cert punt, dones, com ja havià anticipat 
aigú, era molt d'esperar que apareguessin restes del 
nostres avantpassats, essent com és el carrer de l'Esglé-
sia el nueli originari del poblé. I sorpresa agradable, 
perqué això ve a enriquir el patrimoni del poblé. I sor-
presa que comença a plantejar problèmes que no haurien 
de sorgir; ens referim, per exemple, al "problema" de 
qui se les queda. Sembla lògie que sigui el poblé, és a dir, 
l'Ajuntament, qui se las quedi, i en cap cas un o uns 
particulars. De fet, aqüestes pedres les tenen ara parti-
culars, sigui pel que sigui. No eritiquem pas a ningú. 
No sabem per qué les tenen ni ho volem saber, ni molt 
menys jutgem el que van fer. Es més, suposem que si les 
van agafar va ser en fí de bé, per custodiar les, però 
sabedors que això que es va trobar és del poblé. Per una 
altra part, esperem que l'Ajuntament no demori més 
una actuació que ja shauria d'haber-se produit: anar-les 
a cercar i traslladar-les a la Casa de la Vila, i un cop allí, 
disposar-ne el seu ús. Així hauria de ser i esperem que 
així sigui. 
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I ' enorme preocupació i afany que 
están posant els dirigents dels nos-
tres equips locals de fútbol, tant de 
la Penya Blane-Blava com de La 
Roca. Cada dia són més les difieul-
tats que entorpeixen aquesta tasca 
tant bonica de fer esport. Al nostre 
país hi manca una autèntica planifi-
cació esportiva a nivell bàsie. Penso 
que en els últims anys hem anat 
enrera: només s' ajuda a 1' esport 
d' elite; el govern socialista no ha 
posât els medis ni les persones ade-
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qüades al capdavant de l'esport na-
cional. No veureu mai a La Roca 
cap important dirigent de Federa-
cions al camp de fútbol, però, això 
sí!, al camp del Barca i al de I' Es-
panyol hi són cada partit. I això 
passa en tots els esports. Es per tot 
això que cada dia s' hauria de reco-
nèixer més la tasca d ' aquests grans 
dirigents d' esport-base: es merei-
xen un monument, aquests si! Per 
tot això, quan aquesta gent us de-

manin la vostra col-laboració, no els 
la negueu, i així entre tots enlairem 
el nostre fútbol local. Jo no voldria 
que aixô s' interprétés com un fa-
voritisme cap al fútbol, sinó que ho 
generalitzo a totes les entitats es-
portives de La Roca. Potser perso-
nifica el fútbol, ja que és el terreny 
que més conec des del meu càrrec 
de dirigent i entrenador, i potser 
també cal remarcar que a La Roca 
hi ha 11 equips en les diferents 
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